
Nekoga železna srajca
Članek Franca Mazovca-

Rista, objavljen v 7. št. Naše
skupnosti, me je ogrel, da mu
odgovorim na nekatera nje-
gova ugotavljanja.

O »pokolu« divjih svinj, ki
ga je tovariš Mazovec opisal v
Nedeljskem dnevniku, samo
tole. Pozabili ste opisati še
nekaj takih »pokolov«, ven-
dar ne vedno v LD Laze.
Kolikor vem, je lov na div-
je svinje dovoljen še, ko so
že breje, nisem pa vedel, da se
starejših svinj ne sme upleniti.
Obstrel starejših svinj se
tnora celo prikazati v načrtu.
Le vodeča divja svinja je vse
leto zaščitena.

Morda tudi »ne veste«, da
je sosednja LD uplenila tri
divje svinje \ti, kot je dovo-
ljeno. Ali pa imajo »tete in
strici«, da se o tem ne piše.
Verjetno vam tudi ni znano,
da je LD v Zasavskem bazenu
odstrelila pet smjakov več,
kot je bilo načrtovano. Čudno
se mi zdi, zakaj toliko zani-
manja ravno za LD Laze. Ali
ne bi take primere nepristran-
sko obravnavali tudi v drugih
družinah, če ste se že speciali-
zirali za to temo; ali pa ste za-
dolženi samo za LD Laze?

O odstrelu jelenov pa tole:
Tovariš Mazovec trdi, da se
da z večjim številom lovcev
zapreti vse stečine in tako
preprečiti vsako možnost za
beg divjadi. To je res, vendar
pripominjam, da je za to ob-
močje, kjer smo lovili, po-
trebno najmanj štirideset lov-
cev, če hočemo imeti kaj
uspeha. Ta dan pa nas je biio
le devetnajst in razmišljali
stno, če naj sploh gremo v lov.
Koliko jelenov je tedaj bilo,
ne vem. Vem pa, da jih je
padlo pet, eden pa je bil za-
streljen. Da si lovec želi uple-
niti jelena, je normalna stvar.
Vedeli smo, da lahko odstre-
limo še dva. Vodja lova je
opozoril lovce, da bomo lov
takoj prekinili, ko ju bomo
uplenili. Po nekaj strelih v
dobrih treh minutah je bil lov
res že ustavljen. V tem krat-
kem času je padlo vseh pet je-
lenov. Res je, kot trdite vi, da
je bil eden zastreljen in da
smo ga tudi iskali. Ta dan ga
je iskal tudi vaš lovski tovariš
in po mučnem in dolgotraj-
nem iskanju ugotovil, da jelen
ne more biti resno ranjen,
sicer ne bi zmogel take razda-
lje. Naslednji oan sem sam s
svojim psom iskal dalje. Pes
me je vodil precej daleč od
mesta, kjer je bil jelen najden

— če gre za istega jelena, kot
trdite vi! Povsem pravilno tr-
dite, da je jelen v Gradovljah
naš, saj je bil v našem lovišču;
da je bil streljan na lovu 31.
decembra, pa močno dvo-
mim. Zakaj je lovec iz LD
Pugled prišel po trofejo, če je
tako zagotovo vedel, da jelen,
ki ga je streljal, ni poginil.

Zastreljenega jelena je
iskal samo do meje z LD
Laze, naprej pa ni šel. Naj-
deni jelen je bil nekako za
100 m na naši strani meje, LD
Laze pa o tem ni nihče obve-
stil.

Tudi o veterinarskem pre-
gledu LD Laze ni bila obveš-
čena, sicer bi se sam potrudil,
da bi bil zraven. Kasneje sem
si jelena ogledal, pa nisem
mogel ugotoviti, kam je bil
zadet. Vem pa zagotovo, da v
hrbtenico, kot trdite vi, ne.
Sicer pa je tudi vetrinar ugo-
tovil, da je imel dva strela v
vratu. Zakaj trdite drugače?
Trditev, da je bilo meso nepo-
škodovano, pa ne drži. Jelen
je močno zaudarjal.

Tovariš Mazovec, prezgo-
daj se veselite, da nas bo sod-
nik za prekrške kaznoval še
zaradi onesnaževanja okolja
— vode. Jelena smo prepel jali

na mrhovišče, sicer pa vode iz
tega studenca nihče ne upo-
rablja.

Da se iz preteklosti nistno
nič naučili, to popolnoma ne
drži. Naučili sta nas, da ne
smemo biti dobri sosedje, da
ne sme biti nobenega sodelo-
vanja med sosednjitni druži-
nami, da se osebni spori rešu-
jejo prek LD, sicer jo s tem
spravljajo v slabo luč, naučili
ste nas lovske zvitosti itd.

Vse to pa občutimo mlajši
lovci, ki postopoma prevzemamo
odgovornosti na svoja ramena in
si želimo ožjega sodelovanja, več
tovarištva in skupnega reševanja
— tudi težav.

Spričo vsega bi tovariša Ma-
zovca vpraial, kaj hoče doseči s
svojim pisanjem. Ali želi širiti ne-
tovarištvo med lovci sosednjih
LD? Morda se boji, da bi prišlo
do tesnejšega sodelovanja med
sosednjimi družinami ali pa je
vmes še kaj drugega?

Kar zadeva »stricev in tet«, pa
mislim, da nimate prav. V naši so-
cialistični družbi obstajajo zako-
ni, po katerth take prekrške
obravnavajo in ustrezno ukrepa-
jo. Ne verjamem, da lahko nanje
vplivajo »tete in strici«.

Zato pa, tovariš Mazovec, pre-
pustiva zadevo tistim, ki so za to
pristojni in jo bodo tudi pravično
rešili.

Matej Božič


